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Protokół Nr 5/2019 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 odbytego w dniu 23 września 2019 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12:10, a zakończyło się o godzinie 17:00.         

Posiedzeniu przewodniczył Arkadiusz Mazepa - Wiceprzewodniczący Komisji,  

a protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak stwierdził quorum, 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 

do protokołu).  

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I  półrocze 2019 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.  

4. Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

5. Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Zaproponował wprowadzenie zmiany do porządku posiedzenia poprzez rozpatrzenie w pkt. 3 

punktu dot. przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Komisji oraz wyboru nowego 

Przewodniczącego Komisji. Odczytał treść złożonej przez niego rezygnacji.  

(Rezygnacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu).  

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby wybór Przewodniczącego Komisji został rozpatrzony jako punkt 6 

porządku obrad. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za dokonaniem zmiany porządku obrad poprzez rozpatrzenie w pkt. 6 punktu dot. wyboru 

nowego Przewodniczącego Komisji głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni – U. Sawicka, W. Drzewińska, A. Potyra 
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Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przekazał prowadzenie obrad dla Wiceprzewodniczącego Komisji – Arkadiusza Mazepy. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia rezygnacji Ryszarda Wiśniaka z funkcji 

Przewodniczącego Komisji. 

 

Za przyjęciem rezygnacji głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 1, 1 Członek Komisji 

wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni – U. Sawicka, W. Drzewińska, A. Potyra 

 

Ad. 3 

Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I  półrocze 2019 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową informację. Poinformowała, że została pozytywnie 

zaopiniowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Szczecinie. Podała dane dotyczące 

dochodów budżetu Powiatu Myśliborskiego. Podała wynik budżetu Powiatu. Odniosła się do 

planowanych dotacji. Podała poszczególne kwoty. Przedstawiła dane dotyczące wydatków 

Powiatu Myśliborskiego. Podała informacje o zaplanowanych przychodach i rozchodach 

oraz informacje o planowanym deficycie. Przedstawiła strukturę wydatków budżetowych 

oraz ich wykonanie. Przedstawiła informacje na temat wydatków majątkowych na dzień 

30.06.2019r. Wymieniła zrealizowane zadania inwestycyjne. Poinformowała  

o wyemitowanych obligacjach oraz o wykorzystaniu wolnych środków z lat ubiegłych. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał ile z kwoty 9 mln. zł obligacji zostało wydatkowane? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nic z uwagi na to, iż są to środki przeznaczone dla Szpitala w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. Są one na bieżąco rolowane, aby zminimalizować 

koszty posiadania tych środków. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

 

4.1. Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o.   

i Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  z Kalkuty Sp. z o.o. za rok 2018 oraz za I i II 

kwartał 2019 roku.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

 



3 
 

Renata Wit – Główna Księgowa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Poinformowała, że wynik finansowy spółki do końca miesiąca lipca wynosił - 2 800 000,00 

zł. Zobowiązania wobec dostawców z tyt. dostaw i usług to 2 100 000,00 zł z czego 

1 200 000,00 zł to zobowiązania wymagalne. Największym problemem są zobowiązania 

wobec ZUS, gdzie otrzymaliśmy upomnienie. Kwota do spłaty to 913 000,00 zł na koniec 

miesiąca lipca. Należy tę zaległość zapłacić lub pójść w układ ratalny co na dzień dzisiejszy 

jest niemożliwe z uwagi na to, iż szpital miesięcznie płaci ok. 300 000,00 zł miesięcznie do 

ZUS, natomiast układ ratalny to 400 000,00 zł i Szpital nie jest w stanie tego pokryć. Starta  

w ubiegłym roku wyniosła 2 131 000,00 zł natomiast w tym roku może ona ulec podwojeniu. 

Zwróciła uwagę, że bez pomocy Powiatu Myśliborskiego i Gminy Barlinek Szpital sobie nie 

poradzi. Zwróciła uwagę, na brak kadry lekarskiej.  

 

Maria Jaworska – Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Poinformowała, że szpital był zmuszony w połowie miesiąca czerwca br. dokonać zamknięcia 

oddziału chorób wewnętrznych do dnia 5 sierpnia br. Powiększył się dług spółki  

i zmniejszyły się wpływy z NFZ z tego tyt. Odział jest zakontraktowany na ok. 400 000,00 zł 

miesięcznie. Zamknięcie oddziału spowodowane  było brakiem kadry lekarskiej. Kolejnym 

problemem jest brak kadry na oddziale dziecięcym. Podała informacje o stanie zatrudnienia. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy oddział funkcjonuje? 

 

Maria Jaworska – Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Odpowiedziała, że tak do 1 października 2019 roku. Przekazała, że oddział wewnętrzny został 

ponownie uruchomiony. Jest poszukiwany lekarz na etat. Odniosła się do potrzeb zatrudnienia 

kadry lekarskiej. Poinformowała, że oddział noworodkowy będzie funkcjonował, gdyż łatwiej 

jest uzyskać dyżurnych lekarzy neonatologów, natomiast na oddział dziecięcy nie posiada 

lekarzy zatem zostanie zawieszona jego działalność. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy były kierowane wnioski o zabezpieczenie finansowe do właścicieli spółki, czyli 

do Powiatu Myśliborskiego oraz Gminy Barlinek? 

 

Renata Wit – Główna Księgowa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Odpowiedziała, że występowano do Gminy Barlinek w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, o kwestię zaległości wobec ZUS? 

 

Renata Wit – Główna Księgowa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Odpowiedziała, że odbędzie się spotkanie Prezesa z właścicielami w tej sprawie. Przekazała, 

że od momentu przesłania upomnienia jest 45 dni na podpisanie ugody.  

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, kiedy wpłynęło wezwanie? 

 

Renata Wit – Główna Księgowa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Odpowiedziała, że 13 września 2019 roku. 

 

 



4 
 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, czy brak kadry lekarskiej wynika z braku lekarzy na rynku pracy, czy też oczekiwań 

finansowych lekarzy? 

 

Maria Jaworska – Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Odpowiedziała, że wynagrodzenie nie stanowi spornej kwestii. Zwróciła uwagę, że żadne 

pieniądze nie satysfakcjonują lekarzy, powstała luka pokoleniowa i w większości w szpitalach 

pracują lekarze w wieku emerytalnym. Z tym problemem borykają się wszystkie szpitale. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, jak szacuje się straty z tytułu zawieszenia działalności oddziału dziecięcego? 

 

Maria Jaworska – Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Odpowiedziała, że 130 000,00 zł miesięcznie. Odniosła się do kwestii funkcjonowania 

oddziału dziecięcego. Poruszyła sprawę wymogów dotyczących zatrudnienia na oddziale. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o ile będzie niższy w przyszłym roku ryczałt w związku z zamknięciem oddziałów? 

 

Maria Jaworska – Zastępca Dyrektora ds. Lecznictwa Szpitala Barlinek Sp. z o.o.   

Odpowiedziała, że nie będzie to miało wpływu na wysokość ryczałtu.   

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na stratę spółki oraz problemy ze znalezieniem kadry lekarskiej. Odniósł się 

do sytuacji szpitali w Polsce. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o kwestię przygotowania uchwały budżetowej w sprawie udzielenia wsparcia dla 

szpitali? 

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że należy poczekać na rozstrzygnięcie sprawy dot. Szpitala w Dębnie. 

Omawiana jest umowa wstępna, która została skierowana do Gminy Dębno. Następnie 

zostanie przesłana do dyrektora SPZOZ MSWiA w Szczecinie. Przedstawił informacje jakie 

działania zostały podjęte. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę na brak przedstawiciela Szpitala w Dębnie. Poprosił Członków Zarządu  

o odniesienie się do przedstawionej informacji? Zapytał o zagrożenia dotyczące sytuacji 

finansowej? 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Przekazała, że podobna sytuacja jest w Szpitalu w Dębnie. Odniosła się do zobowiązań  

 i sytuacji kadrowej w spółce. Poruszyła kwestię przygotowywania umowy dotyczącej zbycia 

przedsiębiorstwa. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że w Dębnie również pojawiła się informacja, iż oddział wewnętrzny 

pozostanie z jednym lekarzem. Zapytał, czy to było zgłaszane? 
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Członek Komisji – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że nie przekazywano informacji dotyczącej kadry i funkcjonowania 

oddziałów w spółce. 

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na informacje dotyczące zainteresowania lekarzy kwestią przejęcia spółki 

przez SPZOZ MSWiA w Szczecinie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.2. Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie - Nadzór 

Wodny w Gryfinie i Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie - Nadzór 

Wodny w Myśliborzu z działań podejmowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2018 roku.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Alicja Prill – Członek Komisji 

Poinformowała, że przedstawiciel Wód Polskich został zaproszony na obrady sesji Rady 

Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.3. Informacja o stanie dróg powiatowych. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.4. Plan organizacyjny zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2019/2020. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przedstawienie informacji. Zapytał, czy zostały przygotowane zapytania ofertowe? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że Wydział jest na etapie przygotowania specyfikacji technicznej na zimowe 

utrzymanie dróg. Podzielono Powiat na trzy rejony. Trwają rozmowy dotyczące przekazania 

części zimowego utrzymania dróg w granicach miast Barlinek, Myślibórz i Dębno 

odpowiednio gminom. Jest to konsultowane z radcami prawnymi na jakich zasadach można to 

wykonać. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że możemy się spodziewać trzech podmiotów, które będą realizować 

poszczególne części zadania. W jakim zakresie jest przygotowywana specyfikacja? 
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Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Specyfikacja jest przygotowana w takim zakresie, aby w każdym z dużych miast znajdował 

się sprzęt, który będzie obsługiwał drogi. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy solanka jest zakupiona przez Powiat? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że posiadamy zabezpieczony materiał jeszcze z roku poprzedniego. Jedyne co 

zostanie wykonane, to zakupienie dodatkowej soli, aby mieszanka miała odpowiednie 

proporcje soli do piasku. 

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji 

Zapytał, czy Wydział posiada własny sprzęt na utrzymanie zimowe do dyspozycji? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że Wydział ma do dyspozycji jeden ciągnik. Sprzęt jest zabezpieczany  

w ramach umów z firmami zewnętrznymi.  

 

Andrzej Potyra – Członek Komisji 

Poinformował, że Starostwo planuje zrezygnować z bazy w m. Cychry na rzecz Smolnicy, 

gdzie zostanie przeniesiony cały sprzęt. Podyktowane jest to tym, iż teren w Cychrach jest 

dzierżawiony bezgotówkowo do końca roku. Właściciele chcą przeprowadzić remont wobec 

czego zasadnym jest przeniesienie bazy na teren należący do Powiatu. Planowany jest 

również remont bazy przy ul. Piłsudskiego w Myśliborzu. Planowany jest również zakup 

dodatkowego sprzętu dla Wydziału. Zwiększono również zatrudnienie w poszczególnych 

obwodach. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Komisji 

Zapytał o podane w informacji numery telefonów? Czy mieszkańcy mogą dzwonić i zgłaszać 

problemy? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że zostaną podane dwa numery telefonów do pracowników terenowych  

w ramach pełnionych dyżurów. W poprzednim roku było to zlecone firmie zewnętrznej. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.5. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że przedmiotowa informacja zostanie przedstawiona przez Przewodniczącego 

Rady Powiatu podczas obrad sesji. 

 

4.6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku szkolnym 2018/2019. 

 

Alicja Prill – Członek Komisji 

Przedstawiła przedmiotową informację. Zwróciła uwagę, że jest to ostatnia informacja 

dotycząca poprzedniego ustroju szkolnego w Polsce. Zawiera ona podsumowanie pracy szkół  
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w formule ponadgimnazjalnej. Odniosła się do przedstawionych wyników matur. 

Przedstawione dane obejmują matury, które odbyły się w terminie, natomiast nie ma jeszcze 

wyników dotyczących egzaminów poprawkowych. Zauważyła, że z informacji wynika, iż 

będziemy nadal dopłacać do oświaty. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy znany jest szacunek dopłat? 

 

Alicja Prill – Członek Komisji 

Odpowiedziała, że jeszcze nie z uwagi na trwające zmiany dotyczące ilości uczniów.  

W miesiącu październiku zostanie przeprowadzona analiza finansowa w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zarządził 10 minutową przerwę w obradach Komisji. 

 

Obrady wznowiono o godz. 13:15 

 

Członek Komisji - Alicja Prill 

Zawnioskowała o zmianę porządku obrad poprzez rozpatrzenie w pkt. 5 punktu dot. wyboru 

Przewodniczącego Komisji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za dokonaniem zmiany porządku obrad poprzez rozpatrzenie w pkt. 5 punktu dot. Wyboru 

Przewodniczącego Komisji głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt wstrzymał się 

od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, M. Norsesowicz 

 

Ad. 5 

Wybór Przewodniczącego Komisji. 

 

Członek Komisji - Alicja Prill 

Zaproponowała kandydaturę radnego Arkadiusza Mazepy na funkcję Przewodniczącego 

Komisji oraz kandydaturę radnego  Mariusza Kuziela na funkcję Wiceprzewodniczącego 

Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Wyraził zgodę na kandydowanie. Zapytał, czy radny Mariusz Kuziel wyraża zgodę na 

kandydowanie? 

 

Mariusz Kuziel – Członek Komisji 

Wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Urszula Sawicka - Członek Komisji 

Zapytała, czy radny Mariusz Kuziel może zostać Wiceprzewodniczącym Komisji będąc 

jednocześnie Członkiem Zarządu Powiatu? 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Odpowiedział, że może zostać. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za wyborem radnego  Arkadiusza Mazepy na funkcję Przewodniczącego Komisji głosowało 

6 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, M. Norsesowicz 

 

Kolejno: 

 

Za wyborem radnego  Mariusza Kuziela na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, M. Norsesowicz 

 

Ad. 6 

Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

6.1. w sprawie odwołania Zarządu Powiatu w Myśliborzu z powodu nieudzielenia 

wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Alicja Prill – Członek Komisji 

Poinformowała, że nie uzyskanie przez Zarząd Powiatu wotum zaufania jest równoznaczne ze 

złożeniem wniosku o odwołanie Zarządu. Przekazała, że głosowanie w tej sprawie odbędzie 

się na sesji Rady Powiatu. 

 

Urszula Sawicka – Członek Komisji 

Zapytała, czy jest wydana opinia prawna w stosunku do przedmiotowej uchwały? 

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Poinformował, że wystąpiono do nadzoru Wojewody Zachodniopomorskiego z prośbą  

o wydanie opinii prawnej. Nadzór Wojewody w związku z tym, że po raz pierwszy spotkał się 

z taką sytuacją skierował nas do zapisów ustawowych i stwierdził, że wynik głosowania 

wskazał na nie przyjęcie Raportu o stanie Powiatu co jest równoznaczne ze złożeniem 

wniosku o odwołanie Zarządu. Radca prawny Starostwa Powiatowego stoi na stanowisku, że 

należy zmierzyć się z tym tematem i podjąć stosowną uchwałę w tej kwestii. 

 

Henryk Szpakowski – Członek Komisji 

Zwrócił uwagę, że w międzyczasie nastąpiła zmiana składu osobowego Zarządu Powiatu, 

raport również dotyczył działalności poprzedniego Zarządu Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały. 

 

6.2. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 rok”. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 

Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2020 rok” 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, M. Norsesowicz 

 

6.3. w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych odcinków dróg 

powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

niektórych odcinków dróg powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych 

głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak,  

 

6.4. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S.Dariusa i S. 

Girenasa w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Urszula Sawicka – Członek Komisji 

Zapytała, czy przekształcenie nastąpiło z dniem 1 września? 

 

Alicja Prill – Członek Komisji 

Odpowiedziała, że tak. Czas na przekształcenie jest zgodnie z zapisami ustawy do  

30 listopada 2019 roku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S.Dariusa i S. 

Girenasa w Myśliborzu 

 głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.5. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.6. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu  

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.7. w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Myśliborzu i Centrum Kształcenia Praktycznego w Myśliborzu  

w Centrum Kształcenia Zawodowego w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Myśliborzu i Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Myśliborzu w Centrum Kształcenia Zawodowego w Myśliborzu 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.8. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. 

Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.9. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. 

kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych 

im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku  

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 



12 
 

6.10.  w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Barlinku i Centrum Kształcenia Praktycznego w Barlinku w Centrum 

Kształcenia Zawodowego w Barlinku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Barlinku i Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Barlinku w Centrum Kształcenia Zawodowego w Barlinku 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.11. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Juliusza Słowackiego w Dębnie 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.12. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Juliusza Słowackiego  

w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Juliusza Słowackiego 

w Dębnie  

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.13. w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Nr 2 w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Gimnazjum Nr 2 w Myśliborzu  

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.14. w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Specjalnego  

w Renicach. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Gimnazjum Specjalnego w Renicach  

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.15. w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Publicznego  

w Smolnicy. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Gimnazjum Publicznego w Smolnicy  

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 
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6.16. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Powiatu Myśliborskiego.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy w projekcie uchwały wskazano stawkę za dzierżawę gruntu? 

 

Alicja Prill – Członek Komisji 

Odpowiedziała, że stawka została ustalona na poziomie 3 tys. zł i jest ujęta w projekcie 

uchwały. Poinformowała, że do tej pory dzierżawa była wieloletnia, Zarząd Powiatu podjął 

decyzję o dokonaniu wyceny nieruchomości, aby przeznaczyć ją do sprzedaży. Mając na 

uwadze plan dotyczący uruchomienia w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym szkoły 

branżowej o profilu „pielęgnacja zieleni” zasadnym jest, aby wstrzymać się ze sprzedażą 

gruntu. Do czasu przygotowania koncepcji przez dyrektora MOW w Renicach nieruchomość 

może być wydzierżawiona, aby ziemia nie leżała odłogiem. 

 

Urszula Sawicka – Członek Komisji  

Odniosła się do ustalonej stawki czynszu dzierżawnego. Zapytała, czy nie powinna być 

określona w drodze przetargu? 

 

Alicja Prill – Członek Komisji 

Wyjaśniła, że dzierżawa jest na okres 1 roku z uwagi na konieczność przygotowania 

koncepcji przez dyrektora jednostki,. Wniosek dzierżawcy dotyczył 10 lat. Gdyby zmieniła 

się decyzja wówczas zostanie ogłoszony przetarg na dzierżawę nieruchomości 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy gruntu stanowiącego własność Powiatu Myśliborskiego  

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.17. w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu do podejmowania 

czynności w zakresie podróży służbowych Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? Zwrócił uwagę, że wskazany został Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu Andrzej Rudnicki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

do podejmowania czynności w zakresie podróży służbowych Przewodniczącego Rady 

Powiatu  

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji  wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.18. w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji skarg, wniosków  

i petycji. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? Poinformował, że rezygnacja dotyczy jego osoby. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji 

skarg, wniosków i petycji  

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.19. w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? Poinformował, że rezygnacja dotyczy radnej Danuty 

Patkowskiej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji 

Finansów, budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 4 Członków Komisji wstrzymało się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

6.20. w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji  Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi? Poinformował, że rezygnacja dotyczy radnej Danuty 

Patkowskiej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji  

Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

głosowało 2 Członków Komisji, przeciw – 0, 5 Członków Komisji wstrzymało się od głosu. 

 



16 
 

Podczas głosowania nieobecni – A. Rudnicki, A. Potyra, R. Wiśniak, H. Szpakowski 

 

Ad. 7 

Sprawy różne: 

 

Alicja Prill – Członek Komisji 

Poinformowała, że na sesję zostanie wprowadzona dodatkowa uchwała dotycząca 

przystąpienia do projektu pod nazwą „Rodzina jest najważniejsza” realizowanego przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. Złożyła wyjaśnienia dotyczące 

przedmiotowego projektu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 8 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 13:40. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska  
 

 


